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Deze maand behandelen wij een aantal leningen, zoals bijv. de duurzaamheidslening en de 
bekende startersleningen.

Als Raad mogen wij hierover onze mening geven en hierover een besluit nemen.
Dit op basis van de kosten en de baten van de afzonderlijke leningen.
Er wordt veel gesproken over de baten, de noodzaak of de stimulans die er van uit gaat.
Over de kosten is minder terug te vinden, vandaar deze vragen;

1.Wat betreft de duurzaamheidsleningen en de startersleningen hoeveel is er op dit moment 
nog beschikbaar?
2.De gedachte achter deze leningen is het creëren van een revolverend fonds. Is het mogelijk 
om inzichtelijk te maken hoe dit verloopt bij bovengenoemde leningen, van het begin van de 
uitgifte van de lening naar de komende jaren toegerekend. 
3.De leningen hebben alle hun eigen voorschriften en werkwijze; graag een overzicht wat de 
daadwerkelijke kosten zijn per lening voor de gemeente.
4.In de praktijk hoor je regelmatig over de duurzaamheidslening dat deze qua 
rentepercentage aan de hoge kant zit vergeleken met de reguliere markt.
Waar is deze op gebaseerd en is dit nog een knop waar de Raad aan kan draaien?


